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Z á p i s  
 

 

z 23. zasedání Zastupitelstva města Sušice, které se konalo dne 

15. prosince 2021 v 16.00 hodin v budově kina v Sušici 

 

Přítomni:  starosta města: Bc. Petr Mottl 

místostarosta města: František Jelínek 

      členové zastupitelstva města v počtu: 30 

             tajemník: Mgr. Petr Novák 

             ostatní přítomní v počtu: 30 

Omluveni: PhDr. Jan Lhoták, Mgr. Jitka Kroupová 

 

 

Program:  
 

1. Zahájení 

2. Volba návrhové komise  

3. Volba ověřovatelů zápisu 

4. Kontrola usnesení 

5. Informace o činnosti nemocnice ke dni 6. 12.2021 

6. Cena vodného a stočného na rok 2022 

7. Poskytnutí dotace z programu MPZ Sušice 

8. Střednědobý výhled rozpočtu města Sušice 2023 – 2024 

9. Rozpočet města na rok 2022 

10. Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkových organizací města 2023 – 2024 

11. Rozpočet příspěvkových organizací na rok 2022 

12. Rozpočtová opatření 

13. Zápisy z 13. a 14. jednání kontrolního výboru 

14. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství 

15. Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového 

hospodářství 

16. Odměna členů výborů a komisí za rok 2021 

17. Diskuse 

18. Závěr  

 

 

 

J e d n á n í: 

 

1. Zahájení  
Dvacáté třetí zasedání Zastupitelstva města Sušice zahájil a řídil starosta města Bc. Petr 

Mottl. V úvodu jednání přivítal všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční 

většina členů zastupitelstva a proto je schopno přijímat usnesení.  

 

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen dne 10. 11. 2021 a nebyly k němu 

vzneseny námitky. Program jednání byl schválen. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje program jednání dne 15. 12. 2021. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

 

Zapisovatelkou dnešního jednání byla jmenována: Martina Bublíková 

 

 

2. Volba návrhové komise  
 

Pro zpracování návrhu usnesení byla navržena komise ve složení: Mgr. Milena 

Naglmüllerová, Ing. Václav Švehla a Věra Fornousová.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje návrhovou komisi ve složení: Mgr. Milena Naglmüllerová, 

Ing. Václav Švehla a Věra Fornousová.  

 
Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Švehla V.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

 

 

3. Volba ověřovatelů zápisu 
 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: Ing. Věra Marešová a Mgr. Jonáš Bartoš 

 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu: Ing. Věru Marešovou a Mgr. Jonáše 

Bartoše. 

 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
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Návrh schválen.  

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

 

 

4. Kontrola usnesení 
 

Ke zprávě o kontrole plnění usnesení nebyly vzneseny žádné námitky.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o kontrole usnesení, a to bez připomínek. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

 

 

 

5. Informace o činnosti nemocnice ke dni 6. 12. 2021 
 

Předkladatel: Bc. Jiří Vlček 

 

Pan starosta vyzval jednatele Sušické nemocnice s.r.o. Jiřího Vlčka, aby sdělil stručnou 

informaci o činnosti nemocnice. Pan Jiří Vlček si vzal slovo a shrnul celkovou situaci 

činnosti nemocnice k datu do 6. 12. 2021. 

Dále pak starosta podal informaci, že rada města ve funkci valné hromady dne 13. 12. 2021 

jmenovala do funkce druhého jednatele Sušické nemocnice s.r.o. – pana Ing. Luďka 

Cibulku. 

 

V diskusi dále vystoupili: 

Pavel Hais - vznesl dotaz na jednatele. Zda se učinily i jiné kroky kromě podaných inzerátů 

k zajištění chirurgické ambulance? A zda bude mít město zajištěnou lékařskou péči 

od nového roku? 

 

Pan Jiří Vlček reagoval na dotaz s tím, že již oslovil některá města k zajištění lékařů, 

např. Plzeň, Stod, Klatovy, ale i České Budějovice, Domažlice, Strakonice. Avšak nikdo 

z nich neměl zájem a konstatoval, že hlavně zde v Sušici, nejsou pro lékaře atraktivní 
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ekonomické podmínky. Ohledně otázky lůžkové chirurgie - jednodenní péče – informoval, 

že do konce roku je pozastavená registrace na akutní lůžkovou chirurgii. A pokud nebude 

krajskému úřadu doloženo do konce roku, že můžeme pokračovat, tak tyto registrace 

zaniknou. Vyjádřil se dále, že byly učiněny kroky ve smyslu otevření jednodenní lůžkové 

péče. Jsou připraveny smlouvy s dvěma lékaři, bohužel nemáme garanta MUDr. Voldřicha, 

a právě tohoto garanta nyní intenzivně sháníme. Máme v záloze ještě dva lékaře. Pokud 

budeme mít lékaře, budeme mít pro Klatovskou nemocnici garanci poskytnutí péče vyššího 

pracoviště. 

 

Ing. Andrea Staňková – chtěla seznámit s výsledky forenzního auditu. Pan Vlček na to 

odpověděl, že již proběhlo jednání s advokátní kanceláří. Dopis s výzvou minulým 

jednatelům je již připraven a byla vyčíslena škoda kolem 5 mil Kč. Dopis budou mít 

zastupitelé k dispozici, sdělil.  

 

Ing. Milena Stárková – vrátila se k diskusi ohledně lékařské péče v nemocnici. Vy nemáte 

tedy jistotu smlouvy garance na jednodenní chirurgii? Budeme mít tedy garanci chirurgické 

péče v nemocnici do Nového roku? Jiří Vlček odpověděl, že jistotu nemáme a potřebujeme 

garanta lékaře, kterého právě proto sháníme. Jak jsem již řekl. V Klatovech proběhlo 

jednání, když tu bude důvěryhodný lékař, pak nebude problém. Ano a ambulance tu 

normálně poběží. 

 

Mgr. Ing. Arch. Karel Janda vyjádřil obrovské zklamání ohledně vedení nemocnice. 

Uvedl: 

,,Dělal bych maximum pro prodloužení registrace, na to co jsme zabezpečovali dřív jako 

nemocnice a Vy jako jednatel. S tímto bude nemocnice bez chirurgie navždy!  Nezvládl jste 

funkci jako jednatel! Jediné, co můžete udělat, je prodloužení těchto registrací původních 

aspoň papírově a třeba se podaří novému jednateli, tuto situaci zvrátit a zajistit.“ 

Reakce jednatele pana Vlčka – v Sušici nezaniká chirurgická péče, dál pokračuje standardně, 

tak jak poskytujeme doteď.  Zajišťujeme standardní péči a běží jednání o otevření 

jednodenní péče a registrace k akutní lůžkové péči končí 31. 12. 2021. 

Starosta uvedl, že nemocnici nejvíce škodí šíření fám, nenávisti, manipulací a dezinformací. 

A může se stát, že zaměstnanci Sušické nemocnice s.r.o., kteří jsou tam zaměstnáni teď, nám 

odejdou a nikdo tu nezbyde. Dále pak uvedl, že jedinou cestu nemocnice vidí v Plzeňském 

kraji.  

 

Ing. Milena Stárková žádá garanci nonstop chirurgické ambulance. 

 

Jiří Vlček – zopakoval, že provoz chirurgické ambulance není od Nového roku ohrožen 

a pojede standardně a nebude ohrožen v rozsahu, ve kterém běží teď.  

 

Mgr. Jitka Kroupová – připomněla, že jednatel slíbil, že zašle dopis a pokusí se 

o prodloužení této registrace.  

 

Jednatel Jiří Vlček odpověděl, že zítra půjde dopis na Plzeňský kraj o prodloužení 

registrace na dalších 6 měsíců. Ovšem negarantuje výsledek toho, jak to dopadne.  

 

Dále v diskusi vystoupili z řad občanů 
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Ing. Andrea Staňková uvedla - jednatel Bc. Jiří Vlček se zavázal, že do konce roku pošle 

dopis na Plzeňský kraj. Tímto tedy žádá pana jednatele, aby dal zastupitelům do e-mailu 

kopii tohoto dopisu! 

 

 

Ing. Janda předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města žádá jednatele Sušické nemocnice s.r.o., aby požádal o prodloužení 

platnosti stávající registrace akutní lůžkové chirurgie. 

 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh nebyl schválen.  

Pro: 8, Proti: 0, Zdrželo se: 9, Nehlasovalo: 3, Omluveno: 1 

PRO: 8 (Černý V., Hais P., Janda K., Kroupová J., Majer F., Nikodem P., Stárková M., 

Švehla V.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 9 (Bartoš J., Fornousová V., Jelínek F., Kříž Č., Marešová V., Mottl P., 

Naglmüllerová M, Staněk J., Švelchová J.) 

NEHLASOVALO: 3 (Javorský P., Macháček J., Staňková A.) 

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

 

 

6. Cena vodného a stočného na rok 2022 

 

Předkladatel: Ing. Kateřina Ronová 

 

1 - Cena vodného a stočného na r. 2022 
 

Na základě platné koncesní smlouvy předložil provozovatel vodohospodářského majetku 

města ČEVAK a.s. návrh cen vodného a stočného na r. 2022.  

 

Kalkulovaná cena odpovídá podmínkám podle smlouvy za použití kalkulačního vzorce.  

Do ceny na další rok se promítá zvýšení nájemného, zákonných poplatků a inflace. 

Významnou položkou výpočtu ceny je kalkulované množství pitné a odpadní vody. 

Zastupitelstvo neschvaluje výši ceny, ta je dána postupem podle smlouvy. Zastupitelstvo 

schvaluje rozdělení ceny na dvousložkovou a výši pevné složky pro jednotlivé kategorie 

vodoměrů. 

 

Pro r. 2022 se zvyšuje se nájemné za vodohospodářský majetek (příjem města) podle 

schváleného Plánu financování obnovy vodovodů a kanalizací na r. 2014 – 2023. Poplatky 

státu za odběr surové vody a za vypouštěné odpadní vody zůstávají beze změn, meziroční 

míra inflace (srpen 2020/srpen 2021) je 2,8 % (vloni 3,2 %).  

 

V letošním roce se výrazně prohloubil propad v množství dodané pitné vody a odvedené 

odpadní vody. Za celý rok 2021 se výhledově jedná o snížení fakturace až o 40 tis. m3 

u pitné vody a 25 tis. m3 u odpadní vody proti kalkulovanému množství, které už bylo 

výrazně snížené oproti r. 2020 a rokům předcházejícím. Negativní trend spotřeby se týká 

nejen velkých odběratelů (zejména DOPLA PAP a Sportoviště města Sušice), ale také 

mnoha stravovacích a ubytovacích zařízení a dalších menších odběratelů, nikoliv 

domácností – vše pravděpodobně v souvislosti s epidemií Covid-19. Pro r. 2022 proto 

kalkulace počítá s hodnotami spotřeby vody na úrovni skutečnosti r. 2021. 
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Na výslednou cenu má tedy vliv zejména výše inflace a snížená spotřeba vody. 

Celý návrh je v příloze. 

 

Rada města na jednání dne 29. 11. 2021 projednala předložený návrh ceny, který v kalkulaci 

zohledňuje zvýšení nájemného, výši inflace a reálný vývoj spotřeby pitné vody a produkce 

odpadních vod, a doporučila zastupitelstvu schválit dvousložkovou sazbu vodného 

a stočného pro r. 2022 podle tabulky v návrhu usnesení. 

 

Pohyblivá složka ceny vodného a stočného pro rok 2022 ve dvousložkové formě se zvyšuje  

o 3,79 Kč/m3 bez DPH na 60,43 Kč m3 bez DPH, pevná složka se nemění. 

 

Finanční dopad na spotřebitele při spotřebě 120 l/osobu/den: 183 Kč za rok/1 osobu (včetně 

DPH 10 %) 

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo města projednalo a vzalo na vědomí cenu vodného a stočného na r. 2022 

a schvaluje dvousložkovou sazbu vodného a stočného pro rok 2022 podle následující 

tabulky (uvedené ceny jsou bez DPH, v současnosti 10 %): 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pevná složka stočného pro odpadní vodu z jiných zdrojů (voda z vlastní studny, odvod 

srážkových vod, přičemž platba za srážkové vody se netýká nemovitostí určených 

k trvalému bydlení): 1,47 Kč/m3 

 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 18, Proti: 1, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., 

Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 1 (Macháček J.) 

ZDRŽELO SE: 1 (Kroupová J.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

 

7. Návrh veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z programu MPZ 

Sušice 
 

Výpočet pevné a pohyblivé složky 
     

Vodoměr 
Pevná složka Pohyblivá složka 

(Kč/vodoměr/rok)  (Kč/m3) 

(m3/hod.)  Vodné Stočné Celkem Vodné Stočné Celkem 

2,5  527 334 861 

24,15 
 

36,28 
60,43 

6,0  1 960 1 012 2 972 

10,0  4 219 1 934 6 153 

15,0  7 752 3 233 10 985 
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Předkladatel: Mgr. Lenka Bernátková 

 

Zastupitelstvo města na svém jednání dne 16. 6. 2021 schválilo usnesením b) 3) poskytnutí 

dotace na obnovu kulturní památky městského domu č. p. 11/III, ul. Mariánská v Sušici 

z Programu regenerace městských památkových rezervací a městských památkových zón na 

rok 2021. Zastupitelstvo města schválilo navržené finanční částky (finanční příspěvek 

z kapitoly Ministerstva kultury ČR / podíl města / příspěvek vlastníka) na podporu obnovy 

objektu umístěného v městské památkové zóně v Sušici, a to v následujícím členění: 

 

Městský dům č. p. 11/III, ul. Mariánská v Sušici – obnova severní a východní fasády 

 

v celkové sumě    563 083 Kč vč. DPH 

příspěvek z rozpočtu MK ČR  200 000 Kč (35,5%) 

příspěvek z rozpočtu Města    70 000 Kč (12,4%) 

podíl vlastníka     293 083 Kč (52,1%) 

 

Vzhledem k částečnému ponížení nákladů z důvodu neprovedení zdobených tažených prvků 

na východní fasádě (budou provedeny v příští etapě společně s jižní fasádou) došlo 

ke změně výše procentuálních podílů, a to v následujícím členění: 

 

Městský dům č. p. 11/III, ul. Mariánská v Sušici – obnova severní a východní fasády 

 

v celkové sumě    499 376 Kč vč. DPH 

příspěvek z rozpočtu MK ČR  200 000 Kč (40%) 

příspěvek z rozpočtu Města    70 000 Kč (14%) 

podíl vlastníka     229 376 Kč (46%) 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje změnu procentuálních podílů v dodatku veřejnoprávní 

smlouvy o poskytnutí dotace ve výši 270 000 Kč z org. 350 Příspěvky – památková péče 

na obnovu kulturní památky 

městského domu č.p. 11/III, ul. Mariánská v Sušici, p.č.st. 405/1 v k.ú. Sušice nad Otavou 

na akci Městský dům č.p. 11/III, ul. Mariánská v Sušici – obnova severní a východní fasády. 

Zastupitelstvo města pověřuje starostu města podpisem dodatku veřejnoprávní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kroupová J., Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

 

8. Střednědobý výhled rozpočtu města Sušice 2023-2024 
 

Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 
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Návrh ze dne 22. 11. 2021 byl upraven na základě připomínek zastupitelů a správců 

rozpočtu a byl projednán 13. 12. 2021 v radě města bez připomínek. 

Příloha - aktualizovaný návrh - změny jsou u jednotlivých organizací vyznačeny. 

Jedná se o změny u příspěvkových organizací SKC, SMS, SSMS, Hospodářské správy, 

Městské policie – v návaznosti na změnu platových tabulek. Městské informační 

centrum bude zrušeno – přesune se pod Destinaci.  

 

Ing. Andrea Staňková řešila problém s výtahy v ulici Kaštanová 1159/II,1160/II. 

 

Mgr. Ing. Arch. Karel Janda uvedl, že postrádá celkovou koncepci ve střednědobém 

výhledu, stejně jako v loňském roce.  

 

Ing. Milena Stárková sdělila, že sdílí podobný názor jako kolega Ing. Janda. Z jejího 

pohledu se ukrojí v rozpočtu na příští rok největší část financí na stavbu nové sportovní haly 

ve výši 85 mil. Kč a to i v následujícím roce. Dále uvedla: ,,Za řadu let jsme nedokázali 

vytvořit koncepci bytové politiky, která by se měla řešit prioritně. Je zde velký objem 

nájemních bytů a my nemáme koncepci do budoucna, jaké byty budeme rekonstruovat, jaké 

budou na prodej atd. A to tu chybí! Z tohoto důvodu tedy nepodpořím výhled ani rozpočet.“ 

 

V diskusi dále vystoupil místostarosta František Jelínek, Ing. Jan Staněk, Mgr. Jana 

Švelchová. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje střednědobý výhled města pro roky 2023-2024 

dle aktualizovaného návrhu. 

 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 17, Proti: 2, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., 

Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., 

Staňková A., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 2 (Janda K., Stárková M.) 

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J. 

 

9. Rozpočet města na rok 2022 
 

 

Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

 

Návrh z 22. 11. 2021 byl upraven na základě připomínek zastupitelů a správců rozpočtu a 

byl projednán v Radě města dne 13. 12. 2021 s tímto doporučením. 

 



 

 

 

9 

Doporučení Rady města ze dne 13. 12. 2021 

 

 
 

 
      

ORG     tis. Kč   
zdroj 
krytí 

doporučení 
rady 

    
návrh 
22.11. 

upravený 
návrh 

navýšení-
nárok na 
rozpočet 

povýšení 
KZ  

ano/ne 

192 
Příspěvek 
na činnost 
Charity 

200 250 50 
povýšení 

KZ  
ANO 

252 SKC 15 864 16 252 388 
povýšení 

KZ  
ANO 

283 SMS 11 021 11 514 493 
povýšení 

KZ  
ANO 

201 
Hosp. 
správa 

69 317 71 061 1 744 
povýšení 

KZ  
ANO 

264 
Městská 
policie 

13 150 13 478 328 
povýšení 

KZ  
ANO 

1933 
Sušická 
nemocnice - 
výdaj 

8 000 29 229 21 229 úvěr  ANO 

2017 
Sušice č.p. 
10-rozšíření 
chodníku 

0 1 900 1 900 
povýšení 

KZ  
ANO 

2218 
Architekt 
města 

0 750 750 
povýšení 

KZ  
NE 

2219 
Výtah 
č.p.1159 

0 1 500 1 500 
povýšení 

KZ  
NE 

2217 

ZŠ 
Lerchova-
spojovací 
krček 

0 700 700 
povýšení 

KZ  
ANO 

2120 
Pasport 
budov 

0 500 500 
přesun z 
r. 2021 

NE 

1535 
Sportovní 
hala 

75 000 85 000 10 000 
přesun z 
r. 2021 

ANO 

1906 
Sportoviště 
běžné 
opravy 400 750 350 

přesun z 
r. 2021 

ANO 

1706 
Kotelny 
K1,K2 0 7 000 7 000 

přesun z 
r. 2021 

ANO 

2020 
zateplení 
BD 
Kaštanová 

0 3 000 
3 000 

přesun z 
r. 2021 

ANO 

1603 
Lokalita Pod 
Kalichem  

16 600 18 000 
1 400 

přesun z 
r. 2021 

ANO 
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251 
Nemocnice-
příjem-
nájem 

800 3 200 

-2 400 

úprava na 
celoroční 

příjem 
ANO 

 

 
 

 

 

Ing. Jan Staněk se vyjádřil k akci Architekt města. Co vlastně architekt města má obnášet a 

co vše bude spravovat, dodnes nikdo neví. Žádná taková diskuse o tomto tématu ještě 

neproběhla, tudíž investovat finanční prostředky do této akce je zbytečná investice.  

Dále se vyjádřil k rozšíření chodníku u č.p.10 – chodník je asi třeba, ale vadí mu postup a 

nevidí v tomto koncepci. V minulosti rada rozhodla, že v č.p. 10 bude IC. Rada vlastně 

hlasovala proti rozhodnutí zastupitelstva, poněvadž ta odhlasovala, že IC bude v bývalém 

objektu lékárny. S rozšířením chodníku souhlasí, ale byl by rád, aby do budoucna 

u takových projektů byla koncepce a vize do příštích let. 

 

Mgr. Jana Švelchová měla poznámku k Architektovi města k akci Pecha Kucha Night – 

zúčastnili se této akce, která byla zajímavá. Setkali se zde starostou Dolních Břežan. 

A dotazovali se ho na zkušenosti s architektem města. On sám říkal, že s architektem 

postupovali postupnými kroky. Nejdříve měli architekta na dálku na DPČ. Když jim tato 

spolupráce vyhovovala, pokračovali dál.  Uvedla:,, Posléze jsem se osobně dotazovala 

Odboru výstavby, jak postupují například ve sporných záležitostech co se týče architektury  

a bylo mi řečeno, že v takových případech to samé řeší s architektem panem Ing. Komrskou. 

Takže pro mě není důvod řešit architekta města.“ 

 

Ing. Milena Stárková uvedla, že informační středisko dnes již funguje a dává ji krásný 

pohled v návrhu změna této části Sušice. Architekt města je dle jejího názoru důležitou 

součástí města!   

 

Dále v diskusi vystoupili: Ing. Milena Stárková, Ing. Věra Marešová, Mgr. Ing. Arch. Karel 

Janda, Václav Černý, Ing. Jan Staněk, Ing. František Majer, Mgr. Jana Švelchová, František 

Jelínek. 

 

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet pro rok 2022 v součtu za organizace dle 

aktualizovaného návrhu, který projednala Rada města dne 13. 12. 2021. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 14, Proti: 4, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 14 (Bartoš J., Fornousová V., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., Macháček J., Majer F., 

Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Švelchová 

J.) 

PROTI: 4 (Černý V., Hais P., Janda K., Stárková M.) 

ZDRŽELO SE: 1 (Švehla V.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 
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10.  Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkových organizací města 2023-

2024 

 
 

Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

Návrh projednala rada města 13. 12. 2021, změny se předpokládají u příspěvkových 

organizací SKC, SMS, SSMS, a to v důsledku změn platových tabulek. V příloze zasílám 

aktualizované podklady těchto organizací. 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje střednědobé výhledy příspěvkových organizací města  

 Sušické kulturní centrum 

 Sportoviště města Sušice 

 Sociální služby města Sušice 

 ZUŠ F. Stupky 

 MŠ Smetanova 

 MŠ Tylova 

 ŠJ Nuželická 

 ZŠ T.G.Masaryka 

 ZŠ Lerchova 

na roky 2023-2024 dle předloženého návrhu.  

 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 2 

PRO: 18 (Bartoš J., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., 

Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., 

Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Černý V., Kroupová J.) 

 
 

11.  Rozpočet příspěvkových organizací na rok 2022 
 

Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

 

Návrh projednala rada města13.12.2021, změny se předpokládají u příspěvkových 

organizací SKC, SMS, SSMS, a to v důsledku změn platových tabulek. V příloze zasílám 

aktualizované podklady těchto organizací. 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočty příspěvkových organizací města  

 Sušické kulturní centrum 
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 Sportoviště města Sušice 

 Sociální služby města Sušice 

 ZUŠ F. Stupky 

 MŠ Smetanova 

 MŠ Tylova 

 ŠJ Nuželická 

 ZŠ T. G. Masaryka 

 ZŠ Lerchova 

na rok 2022 dle předloženého návrhu 

 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

12.  Rozpočtová opatření 

 
Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

Rozpočtové opatření č. 69 – ing. Šlajsová 

 

Příjem neinvestiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje na osobní ochranné prostředky pro 

JSDHO Sušice ve výši 30.000,- Kč. O částku 30.000,- Kč se povýší org. 232 – Hasičský 

sbor Sušice v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 69, kterým se  org. 232 Hasičský sbor 

Sušice povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 30.000,- Kč. 

 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 
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Rozpočtové opatření č. 70 – ing. Šlajsová 

 

Příjem neinvestiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje na osobní ochranné prostředky pro 

JSDHO Volšovy ve výši 30.000,- Kč. O částku 30.000,- Kč se povýší org. 233 – Hasičský 

sbor Volšovy v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 70, kterým se  org. 233 Hasičský sbor 

Volšovy povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 30.000,- Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 
Rozpočtové opatření č. 71 – ing. Šlajsová 

 

Příjem neinvestiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje na osobní ochranné prostředky pro 

JSDHO Chmelná ve výši 30.000,- Kč. O částku 30.000,- Kč se povýší org. 237 – Hasičský 

sbor Chmelná v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 71, kterým se  org. 237 Hasičský sbor 

Chmelná povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 30.000,- Kč. 

 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 
Rozpočtové opatření č. 72 – ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od MPSV z Operačního programu Zaměstnanost na realizaci projektu „Pomoc 

na cestě“ pro Sociální služby města Sušice ve výši 251.556,20 Kč. O částku 251.556,20 Kč 

se povýší org. 250 Sociální služby města Sušice v příjmové i výdajové části rozpočtu. Jedná 

se o průtokovou dotaci, kterou město pouze přeposílá příspěvkové organizaci. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 72, kterým se org. 250 Sociální služby 

města Sušice povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 251.556,20 Kč.  

 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

Rozpočtové opatření č. 73 – ing. Šlajsová 

Přijetí a použití navýšení dotace od KÚ PK o 1.730.788 Kč – účelová dotace jako 

vyrovnávací platby za poskytování služeb obecného hospodářského zájmu. Jedná se 

o účelovou dotaci pro SSMS – Podpora sociálních služeb, kterou město pouze přeposílá 

příspěvkové organizaci. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 73 – navýšení účelové dotace od 

Krajského úřadu Plzeňského kraje, kterým se povýší příjmová i výdajová část org. 250 

Sociální služby města Sušice o 1.730.788 Kč. 

 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

Rozpočtové opatření č. 74 - ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva práce a sociální věcí z Operačního programu Zaměstnanost 

pro Sociální služby města Sušice na projekt „Sušice – rozšíření služeb sociální poradny – 

dluhové poradenství“ ve výši 274.510,29 Kč. Jedná se o průtokovou dotaci. Org. 250 – 

Sociální služby města Sušice se povýší v příjmové i výdajové části o částku 274.510,29 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 74, kterým se org. 250 – Sociální 

služby města Sušice povýší v příjmové i výdajové části o částku 274.510,29 Kč. 
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Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

Rozpočtové opatření č. 75 - ing. Zdeňková 
 

Vzhledem k tomu, že v roce 2021 nebude v organizaci 9999 (Nákup, prodej majetku) 

v příjmové části naplněna předpokládaná částka, je nutné rozpočtové opatření, kterým se 

tato org. sníží o 900 tis. Kč a o tutéž částku se sníží org. 9999 (Nákup, prodej majetku) ve 

výdajové části. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 75, kterým se org. 9999 – Nákup, 

prodej majetku poníží v příjmové i výdajové části o 900 tis. Kč. 

 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

Rozpočtové opatření č. 76 - ing. Zdeňková 
 

V souvislosti s výskytem koronaviru v roce 2021 bude v org. 125 (Pronájem nebytových 

prostor) celkový příjem podle skutečného účtování dle platných smluv nižší o cca 20 tis. Kč, 

proto se rozpočtovým opatřením v příjmové části tato organizace poníží o 20 tis. Kč 

a o tutéž částku se poníží org. 9999 (Nákup, prodej majetku) ve výdajové části. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 76, kterým se org. 125 - Pronájem 

nebytových prostor v příjmové části poníží o 20 tis. Kč a org. 9999 - Nákup, prodej majetku 

se ve výdajové části poníží o 20 tis. Kč.   

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 
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PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

Rozpočtové opatření č. 77 - ing. Zdeňková 
 

V souvislosti s výskytem koronaviru v roce 2021 bude v org. 155 (Pronájem veřejného 

prostranství) celkový příjem podle skutečného účtování dle platných smluv nižší o cca 92 

tis. Kč, proto se rozpočtovým opatřením v příjmové části tato organizace poníží o 92 tis. Kč 

a o tutéž částku se poníží org. 9999 (Nákup, prodej majetku) ve výdajové části. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 77, kterým se org. 155 - Pronájem 

veřejného prostranství v příjmové části poníží o 92 tis. Kč a org. 9999 - Nákup, prodej 

majetku se ve výdajové části poníží o 92 tis. Kč.   

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 
 

Rozpočtové opatření č.78 – Ing. Vošalík 

 

Snížení příjmů roku 2021 na organizaci 1535 – „Sportovní hala“ a související korekce 

rozpočtu na straně výdajů 

Navrhované rozpočtové opatření č. 78 řeší snížení příjmů rozpočtu na organizaci č. 1535 – 

„Sportovní hala“. 

Na rok 2021 byl plánován příjem z dotace OPŽP ve výši 16 mil. Kč. Vzhledem k tomu, že 

dosud není podepsaná smlouva o dílo na stavbu, není možno dotaci čerpat a tím pádem není 

možno ani uvažovat s plánovanými příjmy do rozpočtu. 

Snížení příjmů bude kryto z výdajové části rozpočtu organizace č. 1535 – „Sportovní hala“, 

kde jsou nevyčerpané prostředky. Důvodem je opět to, že dosud není podepsána smlouva o 

dílo, na základě, které by bylo možno stavbu realizovat a prostředky čerpat. 

Rozpočtové opatření č. 78 je tedy technického charakteru, snižuje příjmy na organizaci č. 

1535 – „Sportovní hala“ o 16 mil. Kč, a současně o tutéž částku sníží i výdaje na stejné 

organizaci.   
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 78, kterým se rozpočtová organizace 

č. 1535 – „Sportovní hala“ sníží na příjmové i výdajové části o částku 16 mil. Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 17, Proti: 1, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., 

Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., 

Staňková A., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 1 (Janda K.) 

ZDRŽELO SE: 1 (Stárková M.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

Rozpočtové opatření č. 79 – Ing. Vošalík 

 

Snížení příjmů a výdajů roku 2021 na organizaci č. 1618 – „Zastávka u Úřadu práce“  

Navrhované rozpočtové opatření č. 79 řeší snížení příjmů a výdajů rozpočtové organizace 

č. 1618 – „Zastávka u Úřadu práce“. 

Na rok 2021 byl plánován příjem z dotace SFDI ve výši 2,257 mil. Kč. Tato suma vycházela 

z nejvyšší možné dotace, kterou SFDI mohl poskytnout v rámci uzavřené smlouvy o dotaci a 

tvoří 85 % předpokládaných nákladů. 

Skutečné náklady akce se však po výběrovém řízení a realizaci stavby snížily, a protože 

SFDI poskytuje dotaci do maximální výše 85% uznatelných nákladů, byla hodnota dotace 

snížena v poměru k vysoutěžené ceně – výdajům. Rozdíl skutečnosti (1,629 mil. Kč) oproti 

rozpočtovaným příjmům bude krytý snížením výdajů organizace č. 1618 – „Zastávka 

u Úřadu práce“. 

Tímto rozpočtovým opatřením č. 79 se tedy příjmy organizace č. 1618 – „Zastávka u Úřadu 

práce“ sníží o 628 tis. Kč a o tutéž částku se současně sníží výdaje na stejné organizaci.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 79, kterým se rozpočtová organizace 

č. 1618 – „Zastávka u Úřadu práce“ sníží na příjmové i výdajové části o částku 628 tis. Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 
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Rozpočtové opatření č. 80 – ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace z Programu podpory sociálních služeb v Plzeňském kraji 2021 – Pečovatelská 

služba poskytovaná obcemi ve výši 419.624,00 Kč, kterou město své příspěvkové organizaci 

přeposílá.  O tuto částku se povýší příjmová i výdajová část org. 250 – Sociální služby města 

Sušice. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 80, kterým se povýší příjmy i výdaje 

org. 250 – Sociální služby města Sušice o částku 419.624,- Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

Rozpočtové opatření č. 82 – ing. Šlajsová 

 

Příjem neinvestiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje na Údržbu významného krajinného 

prvku Kalich 2021 ve výši 50.000 Kč. O částku 50. 000,- Kč se povýší org. 273 Významný 

krajinný prvek Kalich v příjmové části rozpočtu a zároveň se o tuto částku sníží org. 98 

Konečný zůstatek 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 82, kterým se zvýší příjem org. 273 

Významný krajinný prvek Kalich o částku 50. 000,- Kč a zároveň se sníží org. 98 Konečný 

zůstatek o tutéž částku. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

Rozpočtové opatření č. 83 – ing. Marek 

 

V rozpočtu města pro rok 2021 je v organizaci 284 Bytové hospodářství (příjmová část) 

plánována v příjmech částka 42 549 tis. Kč. V této organizaci je hospodářský výsledek 

bytového hospodářství. V roce 2021 měl Bytservis Sušice spol. s.r.o. schválen rozpočet na 
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běžné výdaje do bytového hospodářství ve výši 12 630 tis. Kč.  Do konce října 2021 bylo 

vráceno 19 bytů, které byly ve velmi špatném stavu a prováděly se v těchto bytech rozsáhlé 

opravy. Došlo také k zásadnímu zvýšení cen veškerého stavebního materiálu i prací při 

opravách v bytech.  Hlavním důvodem je, že jsou vraceny byty po nájemnících, kteří buď 

zemřeli, nebo se odstěhovali do domovů důchodců. Většina nájemníků v bytě bydlela od 

doby, co byly domy postaveny a do bytů se v minulosti zásadně neinvestovalo. V příloze 

přikládám žádost o rozpočtové opatření od firmy Bytservis Sušice spol. s.r.o. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 83, kterým se org. 284 Bytové 

hospodářství (příjmová část) sníží o 2. 000. 000,- Kč a o tutéž částku se zvýší org. 98 

Konečný zůstatek minulých let.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 
 

Rozpočtové opatření č. 86 – Bc. Turková 

 

V org. 194 (dotace na podporu pravidelné reprezentace dospělých v mistrovských soutěžích) 

na výdajové straně byl rozpočtován výdaj ve výši 300.000 Kč. Vzhledem k počtu přijatých 

žádostí o dotaci a požadované výši dotací byla rozdělena částka ve výši 203.837 Kč a v org. 

194 tak nyní zbývá 96.163 Kč. 

Dle schválených podmínek „Fondu granty“ je zůstatek z org. 194 příjmem Fondu granty. 

Schválením tohoto RO bude rozpočet org. 194 na výdajové straně upraven – snížen 

a nevyčerpaná část se nebude přesouvat do Fondu granty, ale vrátí se zpět do rozpočtu 

města.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 86, kterým se org. 194 Příspěvky – 

reprezentace města – dospělí (výdaje) sníží o 96.163 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 
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Rozpočtové opatření č. 88 – D. Šedinová 

MŠ Smetanova – snížení příspěvku na provoz 

Na základě aktuálního vývoje rozpočtu pro letošní rok se snižuje příspěvek na provoz u MŠ 

Smetanova v těchto položkách: 

 

voda     -15 

teplo    -50 

ostatní    -20  

školné - snížení příjmů  40 

Celkem              - 45 tis. Kč 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schválilo rozpočtové opatření č. 88, kterým se org. 209 – MŠ 

Smetanova snižuje příspěvek na provoz o 45 tis. Kč a zároveň se snižuje org. 98 – Konečný 

zůstatek minulých let o tutéž částku.    

 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

Rozpočtové opatření č. 89 – D. Šedinová 

 

ZŠ TGM – snížení příspěvku na provoz 

 

Na základě aktuálního vývoje rozpočtu pro letošní rok se snižuje příspěvek na provoz u ZŠ 

TGM v těchto položkách: 

 

voda TGM      -20 

teplo TGM   -100 

elektrika     -40 

voda Komenského      -20 

elektrika Komenského -100 

Celkem    -280 tis. Kč 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schválilo rozpočtové opatření č.89, kterým se org. 213 – ZŠ TGM 

snižuje příspěvek na provoz o 280 tis. Kč a zároveň se snižuje org. 98 – Konečný zůstatek 

minulých let o tutéž částku.   

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

Rozpočtové opatření č. 90 – D. Šedinová 

ZŠ Lerchova – snížení příspěvku na provoz 

Na základě aktuálního vývoje rozpočtu pro letošní rok se snižuje příspěvek na provoz u ZŠ 

Lerchova v těchto položkách: 

 

ZŠ Lerchova: 

OON      -50 

voda    -100 

teplo    -120 

elektrika   -300 

ostatní    -269  

ŠJ běžná údržba    -40 

Celkem              - 879 tis. Kč 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schválilo rozpočtové opatření č. 90, kterým se org. 216 – ZŠ Lerchova 

snižuje příspěvek na provoz o 879 tis. Kč a zároveň se snižuje org. 98 – Konečný zůstatek 

minulých let o tutéž částku.    

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 
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Rozpočtové opatření č. 91 – PhDr. Vácová 

 
Sociální služby města Sušice – snížení příspěvku na provoz 

Na základě skutečného vývoje některých výnosových položek – jedná se především 

o mimořádné příjmy z dotace MPSV, EU, zdravotních pojišťoven, dotace Covid 19, úhrady 

za služby atd., je možné snížit příspěvek na provoz o 4.500 tis. Kč.  

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 91, kterým se org. 250 Sociální služby 

města Sušice sníží příspěvek na provoz o 4.500 tis. Kč, o tutéž částku se sníží org. 98 KZ 

minulých let. 

 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

Rozpočtové opatření č. 92 – ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace Ministerstva vnitra - Generální ředitelství hasičského záchranného sboru ČR 

na úhradu výdajů spojených se zásahy mimo územní obvod JSDHO ve výši 19.600 Kč pro 

org. 232 Hasičský sbor Sušice. O částku 19.600 Kč se povýší org. 232 Hasičský sbor Sušice 

v příjmové i výdajové části rozpočtu.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 92, kterým se org. 232 Hasičský sbor 

Sušice v příjmové i výdajové části rozpočtu povýší o částku 19.600 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 
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Rozpočtové opatření č. 93 – ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace Ministerstva vnitra - Generální ředitelství hasičského záchranného sboru ČR 

na úhradu výdajů spojených se zásahy mimo územní obvod JSDHO ve výši 12.000 Kč pro 

org. 233 Hasičský sbor Volšovy. O částku 12.000 Kč se povýší org. 233 Hasičský sbor 

Volšovy v příjmové i výdajové části rozpočtu.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 93, kterým se org. 233 Hasičský sbor 

Volšovy v příjmové i výdajové části rozpočtu povýší o částku 12.000 Kč.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

Rozpočtové opatření č. 94 – ing. Šlajsová 

Příjem dotace Ministerstva vnitra - Generální ředitelství hasičského záchranného sboru ČR 

na úhradu výdajů spojených se zásahy mimo územní obvod JSDHO ve výši 800 Kč pro org. 

237 Hasičský sbor Chmelná. O částku 800 Kč se povýší org. 237 Hasičský sbor Chmelná 

v příjmové i výdajové části rozpočtu.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 94, kterým se org. 237 Hasičský sbor 

Chmelná v příjmové i výdajové části rozpočtu povýší o částku 800 Kč.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

 Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 
Rozpočtové opatření č. 95 – Bc. Kubíková 

 

Z org. 350, Příspěvky - památková péče (kapitoly č. 91 a 95) byly v letošním roce výdaje 

ve výši 1.750.000,- Kč vyčerpány 1) na dotace na obnovu objektů umístěných v městské 

památkové zóně Sušice, 2) na podíl města z dotace Ministerstva kultury ČR ve výši 

160.000,- Kč a 3) zpracování geodetického zaměření a fotodokumentace starého židovského 

hřbitova ve výši 40. 200,- Kč. 
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Vzhledem k vyčerpání částky uvedené v org. 350 (kapitoly č. 91 a 95) z důvodu počtu 

přijatých žádostí o dotaci je nutné tuto organizaci povýšit o 55.000 Kč. O tuto částku 

je možné snížit org. 2024 Publikace židovské hřbitovy. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 95, kterým se org. 2024 Publikace 

židovské hřbitovy (výdaje) sníží o 55. 000,- Kč a o tutéž části se zvýší org. 350 Příspěvky – 

památková péče (výdajová část). 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

13.  Zápis z 13. a 14. jednání kontrolního výboru 

 
Předkladatel: Ing. Milena Stárková 

 

V diskusi vystoupili Ing. Jaroslav Macháček a Ing. Milena Stárková. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápisy č. 13 a č. 14 z jednání kontrolního výboru. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 3 

PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., Macháček J., 

Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., Staňková A., 

Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 3 (Hais P., Janda K., Kroupová J.) 

 

14.  Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství    
 

Předkladatel: Mgr. Petr Novák 

 
V souvislosti s novelami zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění pozdějších 

předpisů, a novým zákonem o odpadech je nutné k 1. 1. 2022 schválit nově vyhlášku 

o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. Návrh této nové obecně 
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závazné vyhlášky je obsaženy v příloze a byl zpracován dle metodiky a vzorů Ministerstva 

vnitra ČR s velmi drobnými úpravami v reakci na místní podmínky a naší tradici. 

 

Nově navrhovaná obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství musí především reflektovat zvyšující se náklady, které má město 

s odpadovým hospodářstvím, kdy město dlouhodobě dotuje tuto oblast, neboť aktuálně 

(od roku 2010) stanovená výše poplatku 500,- Kč/osoba nepokrývá ani polovinu nákladů na 

likvidaci odpadů. Vyhláška přináší možnost zásadnějších úprav, kdy zákonem stanovená 

maximální výše tohoto poplatku je 1 200,- Kč a zastupitelstvo města i v této ekonomicky 

velmi nepříznivé době musí mít na paměti postup v souladu se zásadou péče řádného 

hospodáře.  

Podklady pro orientační výpočty: 

10 763 občanů Sušice (z toho 346 občanů hlášených na radnici) 

298 žijících cizinců v Sušici 

11 061 fyzických poplatníků celkem (občané a cizinci podléhající poplatku) 

168 vícečetné rodiny aktuálně osvobozené třetí a další dítě (podpora rodiny) 

190 důchodci v zařízení města a ZTP/P (podpora seniorů a ZTP/P) 

54 poplatníků žádající o odstranění tvrdosti (déle trvající pobyt jinde) 

430 rekreačních objektů vlastněných místními občany 

415 rekreačních objektů vlastněných přespolními občany 

845 rekreačních objektů celkem 

Ve vyhlášce je možné upravit osvobození nebo úlevy od poplatku, kdy v současné vyhlášce 

jsou osvobozeny rodiny se třemi a více dětmi, kdy je osvobozeno třetí a další dítě (což je 

168 poplatníků), majitelé nemovitostí sloužící k rekreaci, kteří současně mají trvalé bydliště 

v Sušici (což je 430) poplatníků, se již k osvobození nenavrhují, osvobození mají ZTP/P 

a lidé žijící v našem domově důchodců (což činí 190 poplatníků) a konečně jsou osvobozeni 

poplatníci na základě žádosti o prominutí z důvodů odstranění tvrdosti (což činí 54 

poplatníků).  

Též je vhodné zmínit, že na radnici je evidováno nyní 346 občanů, kteří však nemají 

správnou platební morálku. 

Výše nedoplatků na odpady je za dobu existence poplatku na osobu od roku 2002 

do letošního vyjádřená číslem 2 713 059,18 Kč 

Komunální odpad rok 2021 

Stav k 30. 11. 2021 

Předpis na rok 5 652 058,- Kč 

Vybráno za komunální odpad, rok 2021             5 369 569,81 Kč 

DLUHY ODPADY 

ROK     ČÁSTKA           

2009      45 265,94 Kč 

2010      58 204,21 Kč   

2011     86 286,32 Kč 

2012     116 299,39 Kč 

2013     170 439,75 Kč 

2014     197 129,41 Kč  

2015     208 915,06 Kč  

2016     233 398,83 Kč 

2017     249 071,89 Kč 

2018     269 140,54 Kč  

2019     283 866,91 Kč 

2020     351 019,- Kč (v roce 2020 navýšeno o 50% - penále) 
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2021     362 910,- Kč 

CELKOVÉ DLUHY          2 631 947,25 Kč 

Počet dlužníků k 30. 11. 2021 – 725 osob, kdy v roce 2019 byl 1.063 osob. 

 

Návrh předkladatele: 

Zastupitelstvo města Sušice rozhodlo vydat na základě § 14 zákona č. 565/1990 Sb., 

o místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 

2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, 

Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2021 o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství, s účinností od 1. ledna 2022. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 17, Proti: 2, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., 

Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., 

Staňková A., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 2 (Janda K., Stárková M.) 

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

15.  Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového 

hospodářství 
 

Předkladatel: Mgr. Petr Novák 

 

Na základě vývoje odpadové legislativy směrem k separaci dalších částí komunálního 

odpadu je nutné současně účinnou č. 4/2019, o systému shromažďování, sběru, přepravy, 

třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů, včetně systému nakládání 

se stavebním odpadem, upravit. Proto byla připravena a je předkládána zastupitelstvu města 

k projednání nová vyhláška (návrh a podklady viz příloha), která vychází z předcházející 

úpravy a byla připravena dle vzoru a metodických doporučení Ministerstva vnitra. 

 

Návrh předkladatele: 

Zastupitelstvo města Sušice rozhodlo vydat podle ustanovení § 59 odst. 4 zákona 

č. 541/2020 Sb., o odpadech, a v souladu s ustanoveními § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 

písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, Obecně 

závaznou vyhlášku č. 4/2021 o stanovení obecního systému odpadového hospodářství. 

 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 16, Proti: 0, Zdrželo se: 3, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 16 (Bartoš J., Fornousová V., Janda K., Javorský P., Jelínek F., Kříž Č., Macháček J., 

Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., 

Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 3 (Černý V., Hais P., Majer F.) 

NEHLASOVALO: 0  
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OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

 

16.  Odměna členů výborů a komisí za rok 2021 

 
Předkladatel: Mgr. Petr Novák 

V souvislosti s rozhodnutím zastupitelstva města ze dne 13. 6. 2018 v oblasti odměňování 

členů orgánů města a tradicí symbolického ocenění občanské aktivity předkládáme 

zastupitelstvu přílohou návrh na poskytnutí odměny v celkové částce 44 500,- Kč 

za dobrovolnou občanskou angažovanost ve výborech zastupitelstva a komisích rady města 

za rok 2021, dle přílohy. Kritériem odměny byla pouze minimálně jedna účast na jednání 

příslušného orgánu. V případě,, Bytové komise “ a ,, Komise pro občanské záležitosti “ se 

jedná o polovinu roční částky, protože je odměna u těchto komisí vyplácena pololetně. 

 

 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, 

které nejsou členy zastupitelstva města, za výkon funkce členů výborů, komisí a zvláštních 

orgánů města, dle přílohy.  

 

 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Jelínek F., 

Kříž Č., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švehla V., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kroupová J.) 

 

 

17.  Diskuse 
 

Starosta předložil stanovisko Ministerstva vnitra ČR, které se týkalo místního referenda 

a neshledalo rozpor usnesení zastupitelstva se zákonem. 

Mgr. Ing. arch. Janda předložil žádost o vyjádření k nedostatku míst ve speciálních 

školních zařízeních pro dospívající a mladé dospělé v Sušici (ZŠ speciální a praktická 

a Diakonie ČCE). K tomuto tématu proběhla rozsáhlá diskuse. 

V diskusi vystoupili také Mgr. Ing. Arch. Karel Janda, Ing. Věra Marešová, Mgr. Milena 

Naglmüllerová, Mgr. Čestmír Kříž, Ing. Jan Staněk. 
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18.  Závěr 
 

Dvacáté třetí zasedání zastupitelstva města ukončil starosta města Bc. Petr Mottl a popřál 

všem občanům města Sušice Veselé Vánoce a v Novém roce 2022 hodně zdraví, štěstí 

a pracovních úspěchů. 

 

 

 

 

 

 

 

O v ě ř o v a t e l é: 

    

 

Ing. Věra Marešová                                                                                  Mgr. Jonáš Bartoš 

Ověřeno dne 22. 12. 2021                                                               Ověřeno dne 22. 12. 2021 

 

 

 

 

 

Zapsala: Martina Bublíková 

Dne: 15. 12. 2021 

 

 

 

 

 

 

Bc. Petr Mottl                                                                                              František Jelínek 

starosta města                                                                                                     místostarosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




